
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-03-17, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 17 mars 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 17 mars 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M)  

Therese Carlborg (M) 

Kenneth Nilsson (S) 

 

Övriga ersättare  

 

Göran Kindvall (M)  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck, Martin Frumerie och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius, biträdande borgarrådssekreteraren Magnus 

Thulin samt oppositionsborgarrådssekreterare Chatarina Ullström . 



  

 
 § 7 

Statens energimyndighets rapport för biogasstrategi. Svar på 

remiss 
Dnr E2011-600-00129 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Kommunstyrelsens remiss av Näringsdepartementets remiss av Statens 

 energimyndighets rapport för biogasstrategi besvaras med kontorets 

 tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 18 februari 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt 

exploateringskontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP) och 

Johan Hedin (C) enligt följande: 

 

 I detta sammanhang vill vi påpeka att det är angeläget att regeringen slutligen 

 avgör frågan om frivalet avseende hanteringen av hushållsavfall. Detta har varit 

 under utredning under en längre tid och klarhet i denna fråga skulle för 

 kommunens räkning vara mycket välkommet.  

 

 Ett frival föreslås innebära att det kommunala insamlingsmonopolet gällande 

 hushållsavfall från verksamheter såsom storkök och restauranger upphör. 

 Därmed skulle matavfall från sådana verksamheter tillgängliggöras för 

 marknadens aktörer och på så sätt möjliggöra flera privata investeringar för 

 förbehandling av matavfall och uppgradering till biogas. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) enligt följande: 

 

 Miljöpartiet de gröna menar att Stockholms avfallshantering behöver 

 klimatanpassas. Att hushålla med resurser är nödvändigt för en hållbar 

 utveckling. Matavfallet i staden är en värdefull resurs som behöver användas i en 

 ökad produktion av biogas. Biogas tillhör också de minst miljöpåverkande 

 fordonsbränslena. 

 Det råder stor brist på biogas i hela Stockholmsregionen och staden borde samla 

 in betydligt mer matavfall. Miljöpartiets mål är att år 2015 ska Stockholm samla 

 in 70 procent av stadens matavfall från storkök, restauranger och hushåll. Staden 



  

 ska satsa på avfallskvarnar i en del områden och hämtning av kärl i andra. 

 Stockholm Vatten bör framställa mer biogas och staden bör bygga en ny 

 biogasanläggning.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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